



Canadian Food Inspection Agency Agence canadienne d'inspection des aliments

Chemical Evaluation Unit
1400 Merivale Rd.
Postal Locator: T2-4G
Ottawa, Ontario, Canada
K1A 0Y9
Tel: (613) 773-5840/Fax: (613) 773-5642

Direction de la salubrité des aliments
1400, chemin Merivale
Localisateur Postal: T2-4G
Ottawa (Ontario) Canada
K1A 0Y9
Tél: (613) 773-5840 / Télécopieur: (613) 773-5642

Date: 2002/04/17

File/Dossier:# C241

AMENDED/AMENDÉE - 2009/05/26

Ms. Karen Allen
CP Industries Ltd.
P. O. Box 300
535 Dickson Drive
Fergus, Ontario
N1M 2W8

RE: C241

CP Industries Ltd.

Fergus, Ontario N1M 2W8

02/04/17	d2	Vanguard Floor Finish
02/04/17	d2	Gem Floor Finish

This will acknowledge your submissions concerning the aforementioned construction materials for which you have requested acceptance for use in food processing facilities.

Nous accusons réception de vos soumissions concernant les produits cités en rubrique pour lesquels vous demandez une acceptation pour utilisation dans les établissements de transformation alimentaire.

Upon reviewing the physical and chemical data, the coatings would appear satisfactory. Therefore, no objection will be taken to the use of the above construction materials in food facilities on floors, with the understanding that they are used in keeping with the manufacturer's recommendations for application and that the coatings will provide a smooth and level, hard impervious surface in keeping with the Canadian Food Inspection Agency requirements.

Évalués sur la base de leurs caractéristiques physiques et chimiques, les revêtements semblent satisfaisants. Par conséquent, nous n'avons aucune objection quant à l'utilisation des matériaux de construction ci-haut mentionnés dans les établissements alimentaires sur les planchers, à condition qu'ils soient utilisés conformément aux recommandations d'application du fabricant et que les revêtements permettront d'obtenir une surface lisse, plane, dure et imperméable conformément aux exigences de l'Agence canadienne d'inspection des aliments.

Canada



In order to avert possible adverse organoleptic effect in foods which will be processed in areas where the construction materials will be used, adequate precautions respecting ventilation should be taken to assure volatile constituents in the construction materials will not contaminate the foods.

This acceptance of the construction materials will depend upon its continued acceptability to all concerned.

Should any changes occur in the chemical formulation of the aforementioned construction materials, then this acceptance will be considered **NULL and VOID**.

Yours truly.

Afin de prévenir la possibilité d'effets organoleptiques négatifs dans les aliments préparés dans les endroits où les matériaux de construction seront utilisés, il faudra prendre toutes les précautions afin de s'assurer que les constituants volatils des matériaux ne contaminent pas les aliments.

L'acceptabilité des matériaux de construction sera conditionnelle à la satisfaction de toutes les parties intéressées.

Cette acceptation sera considérée comme **NULLE et SANS EFFET** si l'on procède à une modification quelconque dans la formulation chimique des matériaux de construction ci-haut mentionnés.

Je vous prie d'agréer l'expression de nos sentiments les meilleurs.

Agent intérimaire de programmes
Évaluation chimique
Division de la salubrité des aliments
Direction de la salubrité des aliments


Bernard Dallaire
Acting Program Officer
Chemical Evaluation
Food Safety Division
Food Safety Directorate

BD/jc

RDIMS# 1959862

